
Vážená pani poslankyňa Vážení páni poslanci, Vážené dámy a páni, 

je pre mňa veľkou cťou prihovárať sa Vám z tohto miesta ako opätovne zvolený 

starosta obce Jamník. Pri nástupe na svoje druhé funkčné obdobie si plne 

uvedomujem mieru zodpovednosti, ktorá z tejto funkcie plynie. Zložením sľubu som 

sa ja ale i poslanci obecného zastupiteľstva zaviazali k tomu, že túto obec budeme 

riadiť podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia, tak ako to od nás očakávajú 

voliči, ktorí nám svoju dôveru prejavili vo voľbách. 

Komunálne voľby z 29. októbra 2022 boli v Jamníku iné, ako tomu bývalo 

v minulosti. Mali sme jedného kandidáta na starostu a deviatich kandidátov na 

poslancov OZ, čiže nevyhnutné minimum a preto o tom, kto bude našu obec riadiť 

v nasledujúcom funkčnom období bolo rozhodnuté v podstate už pred začiatkom 

volieb. Táto skutočnosť vypovedá o tom, že záujem o správu veci verejných je 

v našej spoločnosti na ústupe ale verím, že z časti to vyjadruje aj spokojnosť 

občanov s vedením našej obce.   

Jamník má dlhodobo zodpovedné vedenie, pred 4 rokmi sme obec preberali 

v dobrej finančnej kondícii a môžem povedať, že takto ju odovzdávame aj do 

ďalšieho funkčného obdobia. Samozrejme vždy sa dá dosiahnuť viac, ale podarilo sa 

nám zveľadiť časť majetku, pripraviť základy pre rozvoj bývania a snažili sme sa 

maximálne využiť možnosti, ktoré sa nám naskytli. Je to výsledok celého 

doterajšieho vedenia a verím, že v novom zložení sa nám podarí nadviazať na túto 

prácu a pokračovať v nej.  

Z tohto miesta sa chcem poďakovať všetkým poslancom, ktorý ste sa rozhodli 

kandidovať v tomto volebnom období do obecného zastupiteľstva, lebo ste tým 

prejavili ochotu a odhodlanie meniť veci v Jamníku k lepšiemu. Zloženie zboru OZ je 

profesijne rôznorodé. Máme 4 poslancov, ktorí pôsobili aj v minulých volebných 

obdobiach a piati z Vás nastupujú do tejto funkcie prvýkrát. Verím, že táto 

rôznorodosť bude pre Jamník prínosom a dokážeme nastaviť spoločne priority tak 

aby to bolo prospešné pre všetkých občanov. Najdôležitejšie bude vždy nájsť 

spoločný konsenzus, pretože názory na rôzne problémy môžeme mať rozličné ale 

verím, že každému z nás ide v konečnom dôsledku o dobro Jamníka.  

Obdobie do ktorého vstupujeme je turbulentné a nepochybne bude náročné 

zabezpečiť všetkých viac ako 4300 kompetencií ale verím, že spoločnými silami to 

zvládneme.   

Na záver sa chcem poďakovať v mene svojom aj v mene poslancov OZ všetkým 

voličom za prejavenú dôveru vo voľbách a prisľúbiť, že sa budeme snažiť pracovať 

tak aby sme vás nesklamali. Ďakujem za pozornosť. 


